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نخستین چهارشنبه خبری وزیران کابینه یازدهم

همشهری آنلاین:وزیران کابینه یازدهم در نخستین چهارشنبه خبری، پس از پایان جلسه هیات دولت به پرسش های

خبرنگاران پاسخ گفتند.

همشهری آنلاین:وزیران کابینه یازدهم در نخستین چهارشنبه خبری، پس از پایان جلسه هیات دولت به پرسش های خبرنگاران پاسخ
گفتند.

ظریف: تصمیمی درباره تغییر تیم مذاکره کننده به ما ابلاغ نشده است

به گزارش واحد مرکزی خبر، وزیرامورخارجه کشورمان درحاشیه جلسه هیات دولت در جمع خبرنگاران گفت: تصمیمی درباره تغییر تیم
مذاکره کننده از شورای عالی امنیت ملی به وزارت امورخارجه از ریاست جمهوری به ما ابلاغ نشده است.

ظریف در پاسخ به این سوال یکی از خبرنگاران که آیا قرار است تیم مذاکره کننده از شورای عالی امنیت ملی به وزارت امورخارجه تغییر
کند افزود : تصمیمی در این باره از سوی رئیس جمهور به ما ابلاغ نشده است.

همچنین خبرنگار دیگری از وزیرامورخارجه درباره گفتگوهای وی با خانم اشتون پرسید.

ظریف پاسخ داد : این مذاکره نبود بلکه آنها تماس گرفته بودند به ما تبریک بگویند و ما نیز از فرصت استفاده کردیم که هم شرایط
منطقه مطرح شد و هم اوضاع مصر و همین که ما نگرانی های خود را اعلام کردیم با این وضعیت ممکن است منطقه به سمت افراط

برود.

وی ادامه داد: بنابراین نگرانی جدی خود را اعلام کردیم که با این شرایط نه تنها در کشورهایی که این اتفاقات رخ می دهد بلکه فراتر
از آن ممکن است اتفاقاتی بیافتد و فرقه گرایی در منطقه تشدید شود که در این شرایط ابعاد و خطرات امنیتی آن فراتر از منطقه

خواهد بود.

وزیرامورخارجه گفت: همچنین خانم اشتون در این تماس تلفنی برای ورود به بحث هسته ای اظهار تمایل کرد و ما هم تاکید کردیم
اگر اراده سیاسی در طرف مقابل وجود داشته باشد رسیدن به راه حل کار دشواری نیست به شرطی که طرف مقابل براساس شناخت

حقوق مردم ایران و رفع هرگونه نگرانی از اینکه برنامه هسته ای ایران صلح آمیز است ، به راه حل برسند.

طیب نیا:مشکلات مربوط به وابسته بودن دولت به نفت است

وزیر امور اقتصاد و دارایی گفت: باید تلاش کنیم تا سهم درآمدهای مالیاتی را از بودجه و منابع دولت بالا ببریم.
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طیب نیا در پاسخ به سؤال خبرنگاری که درباره برنامه های این وزارتخانه پرسید گفت: برنامه این است که بودجه دولت وابسته به
درآمدهای نفتی است و همین عامل اصلی است که بسیاری از مشکلات اقتصادی را ازجمله در مسئله تورم و رکود داریم.

وی ادامه داد: قطعاً برای این که بتوانیم این آسیب پذیری را کاهش بدهیم باید سعی کنیم تا سهم درآمدهای مالیاتی را از بودجه و
منابع دولت بالا ببریم.

طیب نیا گفت: برداشت بنده این است که این افزایش سهم نباید از طریق افزایش نرخ مالیات صورت بگیرد.

وی افزود: می توانیم نرخ مالیات را برای بخش های مالیات کاهش بدهیم اما عمدتاً از طریق مقابله با فرار مالیاتی و گسترش پایه
های مالیاتی و استفاده از نظام جامع مالیاتی نمی توانیم در جهت افزایش سهم درآمدهای مالیاتی عمل کنیم.

نعمت زاده: هفته آینده ، ارائه برنامه صد روزه صنعت

وزیرصنعت ، معدن و تجارت در حاشیه جلسه هیئت دولت در جمع خبرنگاران گفت: برنامه صد روزه درحوزه صنعت را در مدت یک
هفته آینده ارائه خواهیم کرد.

نعمت زاده در پاسخ به سؤال خبرنگاری که پرسید شما قرار بود برنامه صد روزه ای در حوزه صنعت دایر کنید و بعد از آن با وزیر اقتصاد
جلسه ای داشته باشید، آخرین خبرها در این خصوص چیست؟.

نعمت زاده پاسخ داد: ما این موضوع را اعلام کردیم و این برنامه را در مدت یک هفته آینده ارائه خواهیم کرد.

وی افزود: در واقع برنامه کوتاه مدت ما همین برنامه صد روزه است که مقدمات آن فراهم می شود و بعد از آن در طول زمان برنامه
های بعدی را اعلام خواهیم کرد.

همچنین خبرنگار دیگری از وزیر صنعت ، معدن و تجارت درباره تعیین نرخ خودرو پرسید که وی پاسخ داد: فعلاً در دولت تصمیمی در
این خصوص گرفته نشده است و ما در حال بررسی هستیم و تا دو سه هفته آینده نتیجه اعلام می شود.
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نعمت زاده همچنین در پاسخ به سؤال خبرنگاری درباره سیاست های این وزارتخانه در بخش معدن افزود: اکنون در این خصوص
درحال برنامه ریزی هستیم اما این چیزی نیست که در مدت یکی دو روز بتوانیم به نتیجه برسیم.

وی گفت: بخش معدن قطعاً باید فعال تر از گذشته باشد.

علوی: راه بازگشت به کشور برای کسانی که خلافی نداشته اند باز است

وزیر اطلاعات در پایان جلسه هیئت دولت در جمع خبرنگاران گفت: ترس کسانی را که در فتنه 88 مرتکب خلافی نشدند و اکنون می
خواهند به کشور برگردند بر طرف می کنیم.

حجت الاسلام و المسلمین محمود علوی افزود: هر کسی خلافی نداشته باشد تضمین می دهیم مشکلی نداشته باشد.

وی درباره تربیت نیروی انسانی در وزارت اطلاعات هم گفت: این وزارتخانه در تربیت نیروی انسانی بسیار موفق بوده است و آنقدر در
وزارتخانه نیروی کیفی و مدیر وجود دارد که لازم نیست این دستگاه نگاه به بیرون داشته باشد.

وزیر اطلاعات گفت: نه تنها می توانیم نیاز نیروی کیفی وزارتخانه را تامین کنیم بلکه می توانیم نیاز دیگر دستگاه ها را به نیروی کیفی
تامین کنیم.

وی درپاسخ به پرسشی درباره جابه جایی در وزارت اطلاعات گفت: ممکن است شاهد تغییر و تحولی باشیم اما از نیروهای درون
وزارت انجام خواهد شد و ممکن است برخی نیروهای کیفی که از وزارت اطلاعات به دیگر دستگاه ها مامور شده اند برگردند.

علوی در پاسخ به پرسشی در این باره که آیا دبیر شورای عالی امنیت ملی مشخص شده است گفت: نه، قطعا اگر مشخص شود به
شما اطلاع می دهیم که منعکس کنید.

وی در پاسخ به این پرسش که تغییر در معاونت ها از کی صورت می گیرد افزود: این کاری دفعی نیست و باید درباره آن مطالعه
صورت گیرد.

آخوندی: سیاست ها در خصوص مسکن مهر ادامه می یابد
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وزیر راه و شهرسازی در پایان جلسه امروز هیات دولت در جمع خبرنگاران گفت: سیستم صندوق های پس انداز مسکن را فعال می
کنیم تا با کمک مردم و افزایش قدرت خرید آنان بتوانیم بحث مسکن را توسعه دهیم تا مشکل در این حوزه کاهش یابد.

آخوندی افزود : همانطور که قبلا گفتم سیاست ها و تصمیمات اتخاذ شده در مورد مسکن مهر عینا ادامه پیدا می کند و قرار نیست
طرح های نیمه تمام آن متوقف شود .

وی درپاسخ به پرسشی درباره آزاد راه تهران - شمال و اقدامات در دست اجرای آن گفت: ساختار مشارکت این طرح و نحوه مدیریت
آن ایراد زیادی دارد و با توجه به اینکه این طرح 18 سال نیمه تمام است، کمتر از ناحیه فنی و اجرایی است بلکه بیشتر به ساختار

مشارکت و مدیریت بر می گردد که باید در آن تجدید نظر شود.

چیت چیان: مدیریت مصرف آب از مهمترین برنامه های ماست

وزیر نیرو در پایان جلسه امروزهیئت دولت درباره برنامه های این وزارتخانه گفت: موضوع مدیریت مصرف آب از مسائلی است که به
صورت فشرده روی آن فعالیت می کنیم چرا که مدیریت منابع ما در گرو مصرف صحیح آب در بخش کشاورزی خواهد بود.

چیت چیان افزود: در بحث تأمین برق سال آینده نیز کار فشرده ای انجام می دهیم و این موضوع اهمیت دارد.

وزیر نیرو گفت: بحث بدهی های وزارت نیرو به پیمانکاران و بخش خصوصی نیز از مسائل دیگری است که روی آن کار می کنیم.

خبرنگاری پرسید یکی از مصوبات هیئت دولت در نخستین جلسه بحث دریاچه ارومیه بود، بررسی این موضوع به کجا رسیده و چه
تصمیمی اتخاذ شده است، به نظر شما تا چه مدتی این مشکل حل خواهد شد.

چیت چیان پاسخ داد: همه طرح هایی که در گذشته روی آن کار شده بود و تمام سوابق مسئله را جمع آوری می کنیم و بخشی را نیز
جمع آوری کرده ایم و به یاری خدا هفته آینده نخستین جلسه این کمیته را برگزار و اقدامات گذشته را مرور و ارزیابی کنیم تا مشخص

شود برای آینده درباره چه موضوعی بحث کنیم و امیدواریم تا دو ماه آینده نتیجه کار به هیئت دولت ارائه شود.

حجتی: خرید تضمینی باید واقعی و برای کشاورز به صرفه باشد

وزیر جهاد کشاورزی در پایان جلسه امروز هیئت دولت در جمع خبرنگاران گفت: قیمت های خرید تضمینی باید واقعی و برای کشاورز
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به صرفه باشد

محمود حجتی در پاسخ به پرسشی درباره روند قاچاق گندم تولید داخل و واردات گندم افزود: من مسئول قاچاق نیستم بلکه مسئول
بخش تولید هستم .

وی اضافه کرد: برای جلوگیری از قاچاق گندم تولید داخل و واردات گندم باید طرح های افزایش تولید را از زمان قبل از کشت دنبال
کنیم که تولید اقتصادی باشد تا افزایش محصول را در پی داشته باشد و قیمت ها نیز منطقی باشد.

واعظی: سیاست دولت فعال کردن بخش خصوصی است

وزیر ارتباطات و فن آوری اطلاعات در پایان جلسه امروز هیات دولت در جمع خبرنگاران گفت: در حمایت از بخش خصوصی برنامه ای
داریم که در دوره متوسط و کوتاه مدت زیر ساختارها را فراهم و برای بهره وری از بنگاههای کوچک و متوسط، بخش خصوصی را فعال

کنیم.

واعظی افزود : بخشی را راه اندازی خواهیم کرد تا مردم وبخشهای مختلف آن چرا که فکر می کنند به آنها اجحاف شده یا فشاری وارد
شده بررسی کنیم تا همه چیز بر اساس قانون باشد.

وی اضافه کرد: اشکالی هم وجود دارد در مورد خدمات مختلفی که اپراتورهای ثابت و موبایل می دهند و مردم فکر می کنند این
خدمات رایگان است اما با فعال کردن شماره ای به طور مرتب هزینه ای را پرداخت می کنند مردم باید با این مقررات آشنایی داشته

باشند.

رحمانی فضلی: تغییر استانداران، پس از ارزیابی اولیه

وزیر کشور درحاشیه جلسه هیئت دولت در جمع خبرنگاران گفت: تغییر استانداران بعد از ارزیابی اولیه براساس شاخص هایی که
تدوین کرده ایم صورت می گیرد.

عبدالرضا رحمانی فضلی در پاسخ به سوال خبرنگاری افزود: ما اکنون ارزیابی های اولیه را انجام می دهیم تا بتوانیم براساس این
ارزیابی ها و باتوجه به رویکردهایی که رئیس جمهور دارد ، تغییری در ساختارها بدهیم که در این تغییر ساختارها تقویت توسعه

محوری مدنظر است و نیز بتوانیم بر مبنای این ارزیابی ها همکاران جدید را ابتدا در ستاد و بعد در استانها تغییر دهیم.
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خبرنگار دیگری درباره توجه وزارت کشور به احزاب و گروه ها و برنامه های این وزارتخانه درباره خانه احزاب پرسید که وزیر کشورپاسخ
داد: من در جهت قانونمند و ضابطه مند کردن و شفاف و پاسخگو بودن احزاب تلاش می کنم.

رحمانی فضلی افزود: نیت ما این است که احزاب حرفه ای در کشور قوت پیدا کنند این موضوع در برنامه های من بوده است و حتما
نشست های دوره ای با مسئولان احزاب خواهم داشت.

پورمحمدی: دولت مصمم به پیشگیری از ویژه خواری در مصوبات

وزیر دادگستری در پایان جلسه امروز هیات دولت در جمع خبرنگاران گفت: دولت مصمم است با دقت و کارکارشناسی قبلی اجازه
ندهد مصوبات ، امتیاز ویژه ای برای گروه ها ، افراد و بنگاه های خاص ایجاد کند.

حجت الاسلام و المسلمین مصطفی پورمحمدی درپاسخ به پرسشی درباره اقدامات لازم برای جلوگیری از ویژه خواری ها افزود: باید
مطالعات کارشناسی قبل از مصوبات ، خوب انجام شود اما بعضی از وقت ها به علت بی دقتی و بی توجهی مصوبه ای از جایی
پیشنهاد و به سرعت تصویب می شود و عملا امتیاز ویژه و فوق العاده درآمد سازی برای جمعی ، بخشی و منطقه ای ایجاد می کند که

تبعات زیادی دارد .

وی اضافه کرد: دولت تصمیم گرفت در این مسائل خیلی دقت کند و قرار شد درباره مصوبات قبل از تصویب، مطالعات خوبی انجام
گیرد تا مصوبات برای عموم مردم مفید باشد و امتیاز خاصی برای فرد ، گروه و جناح خاصی نباشد .

پور محمدی در پاسخ به پرسشی در این باره که چگونه به مردم اطلاع رسانی خواهید کرد گفت : این مصوبات منتشر می شود اما
مردم خیلی وقت ها از پشت صحنه ها خبر ندارند ، مهم این است که تیم تصویب کننده دقت کند و اجازه ندهد چنین مصوبات

خاص تصویب و بخشی از فعالان اقتصادی از قبل آنها تبدیل به غول اقتصادی شود .

وی گفت:دقت در دولت های قبلی بوده و اکنون هم هست ، قوه قضاییه هم نظارت و دیگر دستگاه ها هم کمک می کنند و این جزو
روال جاری و عادی ماست که باید آن را تعقیب کنیم .

پور محمدی در پاسخ به پرسشی درباره گزینه ریاست سازمان بازرسی کل کشور گفت: در این باره به قوه قضاییه مشورت داده ایم و
آنها نیز در حال رایزنی هستند.

دهقان: تلاش برای استفاده از ظرفیتهای علمی و پژوهشی
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وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح درحاشیه جلسه هیات دولت درجمع خبرنگاران گفت: در تلاش هستیم تا همه ظرفیت های
علمی و پژوهشی کشور را در خدمت بخش دفاعی قرار دهیم.

سردار دهقان درخصوص برنامه های وزارت دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح افزود: من ابتدا پیشاپیش روز صنعت را به همه
صنعتگران دفاعی و همه موسسات پژوهشی و دانشگاهی که به ما کمک و همچنین بخش خصوصی که در حوزه تولیدات دفاعی با ما

همکاری می کنند ، تبریک می گویم .

وی ادامه داد: در بخش دفاعی نیز درتلاش هستیم امور و برنامه های جاری این وزارتخانه را با یک نگاه و رویکرد تحولی سامان دهیم
.

وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح گفت: ما بیشتر دنبال آن هستیم که سازمان خود را کوچک سازی و توانمند کنیم برای اینکه قادر
باشیم همه ظرفیت های صنعت بومی کشور را بکار بگیریم و از طرف دیگر توانمندی خود را در حمایت و پشتیبانی از صنایع دفاعی

کشور قرار دهیم.
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